
 
 

 

RAADSVRAAG       
Nr: SV24-031 
 
Datum: 17 mei 2024 
 
Vraag art. 38  
 
Indiener: M.J Oudshoorn, VVD 
 
Onderwerp: Gevaarlijke en onveilige verkeerssituaties 
 

 

Toelichting en doel van de vragen: 
 
Door de vele regen zijn de heggen, struiken en rietkragen langs de sloten in de kernen hard 
gegroeid de laatste weken. 
Ook het gras staat soms een meter hoog. Dit levert op diverse plekken in de gemeente 
onveilige verkeerssituaties op. Het uitzicht voor fietsers, vooral kinderen op de fiets, maar ook 
voetgangers, rolstoelgebruikers en soms ook automobilisten wordt ernstig belemmerd. 
Bijvoorbeeld opgang Lekdijk bij het zwembad Wilgerak in Schoonhoven, fietsers 
oversteekplaats rotonde bij het Mr Kesperplein/Opweg etc... 
Ook draagt het maaibeleid van de provincie Zuid-Holland niet bij aan overzichtelijke en vooral 
veilige rotondes. De heggen belemmeren het uitzicht en overzicht van automobilisten, fietsers 
en voetgangers. Gelukkig hebben particulieren op de meest urgente plekken de situatie wat 
overzichtelijker gemaakt. 

 
 
Vragen: 
 

 
1. Is het college bekend met deze (onwenselijke) situaties? 

 

Antwoord college: Ja 
 

2. Is het college bereid om zsm de knelpunten in beeld brengen en oplossen? Dit kan 
heel eenvoudig in 1 a 2 dagen door met 1 busje en 2 medewerkers met elektrische 
heggenschaar en bosmaaier door de kernen te rijden en de meest onveilige situaties 
aan te pakken.  
 

Antwoord college: De hagen neemt de gemeente vanaf heden mee. De gevaarlijke 
hagen zijn per direct aangepakt. Het gras blijft onder de verantwoordelijkheid van de 
provincie. 
 

  



 
 

 

3. Door veranderde klimatologische veranderingen kunnen wij de komende jaren meer 
periodes met heftige regenbuien en langdurige natte periodes verwachten. Is het 
college bereid om het maaibeleid hierop aan te passen, dus eerder in het seizoen 
maaien als dat nodig blijkt voor de verkeersveiligheid. 

Antwoord college: Het maaibeleid op de locaties waar u op doelt wordt vastgesteld 
door de Provincie, hier heeft de gemeente geen invloed op.   
 

4.  Is het college bereid om zelf het onderhoud van 2 rotondes met heggen in 
Schoonhoven in eigen beheer te nemen? De provincie is al jaren erg (te) laat met 
maaien van het gras en knippen van de heggen. Hierdoor ontstaan wekenlang 
onveilige en onoverzichtelijke verkeerssituaties. Nu is er door de ( gedeeltelijke) 
afsluiting van de A12  veel sluipverkeer die via de N210 rijdt, hierdoor is het risico op 
ongelukken sterk verhoogt. Op drukke momenten staan er soms verkeersregelaars, 
wat ook aangeeft dat het oversteken überhaupt lastig is. 

 
Antwoord college: De hagen bij de twee rotondes in Schoonhoven gaan we, omdat 
deze grotendeels op grond (eigendom) van de gemeente staan, vanaf heden in eigen 
beheer nemen. Het gras blijft bij de provincie in beheer. 
 

 

 
 

 
Ondertekening college: 
 
Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester, 
 
 
 
 
J. Hennip   ir. J. Beenakker 
 




